Egypt MPM 09 01 2025

Prayer Points:

- May The Lord guide and provide CGO with the resources to prepare 300 Back to School bags with supplies for children in the community. May The Lord use this gesture to open doors to share God's love
- May The Lord provide CGO with a New Place to expand its ministry and better serve the community
- May The Lord reveal His vision for CGO in the coming year. The goal is to impact 20,000 people with the love of Christ. May The Lord bring the right people to serve as staff, volunteers, and partners. May He also grant wisdom to prepare the 2026 Budget and Divine guidance in strategies for execution of His vision
- Pray for God's favor and blessing on all programs, visitations, and continuing partnership with the Coptic church. For fruitful collaborations that glorify His name
- Urgently pray for God's healing upon those who are sick in the community, and for His provision of medication, effective treatment, and comfort in affliction. Many Sudanese brothers and sisters are sick from Dengue fever, malaria, etc

埃及宣教禱告 09 01 2025

禱告要點:

- 求主引導並供應CGO資源,為社區兒童準備 300 個裝有學習用品的新學年書包。求主 藉此打開分享神愛的大門。
- 求主賜給 CGO 一個新的地方,以擴展事工並更好地服事社區。
- 求主啟示祂對 CGO 來年的異象。目標是以基督的愛影響 20,000 人。求主帶領適當的人選擔任同工、義工和夥伴。也求主賜下智慧,預備 2026 年的預算,並求主指引執行祂異象的策略。
- 求主恩待並祝福所有計畫、探訪以及與科普特正教會的持續合作。求主使合作碩果累累, 榮耀祂的名。
- 迫切禱告求主醫治社區中患病的人,並供應藥物、有效治療和安慰。許多蘇丹弟兄姊妹患有登革熱、瘧疾等疾病。